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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 
 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 07 iulie  2017, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.1097 din 06 iulie 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
extraordinară a Consiliului local din data 07 iulie 2017, ora 1100, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
  

Prezenţi:  
       

1. Dragomir Ion 
2. Sîrbu Mitică 
3. Nichita Tereza 

4. Ţigănilă George 
5. Neacşu Lucian 

6. Săndulescu Petronela Marinela 
7. Matei Mihai 

8. Falan Corina Ionela 
9. Oprişan Gigi 

10. Cioacă Ionuţ 
11. Muscalu Ionel 

12. Ionescu Liviu Ovidiu 
13. Ilie Clement 

14. Meclea Alina 
15. Barbu Ionuţ 
16. Ciulacu Mirela 

 
Absenţi:  

 
1. Sîrbu Adelina Veronica 

2. Pick  Ladislau 
3. Anghelescu Adrian Valentin 

4. Vladu Alexandru 
5. Gâdea Gheorghe 

 
Preşedinte de şedinţă este doamna Săndulescu Petronela Marinela, aleasă prin 

H.C.L. nr. 214 din 30 mai 2017. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Bună ziua! Vă rog să ne 
ridicăm pentru a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulţumesc! Îl rog pe domnul secretar să ne prezinte situația prezenței. 
Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 16 consilieri, putem începe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Supun la vot ordinea de zi. 

Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării anexelor 2, 6 și  7 
ale Hotărârii Consiliului local nr.395/27.10.2016 privind aprobarea 

documentațiilor tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiții ”Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 3, 
modificată prin Hotărârea Consiliului Local nr.400/09.11.2016, modificată 

prin Hotărârea Consiliului Local nr.215/21.06.2017” 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș vrea să adaug câteva cuvinte. În primul 
rând, vă mulțumesc că ați dat curs invitației. Ne cerem scuze că este a treia modificare 

la acest proiect. E un proiect european. Prima modificare s-a datorat noului TVA de 
19% și a trebuit să actualizăm după ce am primit raportul că acest proiect a îndeplinit 

toate cerințele tehnice și că intră la finanțare. Iar cea de-a doua, de astăzi, bine, discutăm 
de un proiect de 500-600 de mii de euro, nu de 67 de bani care era diferența care nu 

ieșea din calcul. Deci, e vorba de ceva bănuți, la nivelul de 33 de bani într-o parte și de 
27 de bani în altă parte. În urma verificării, au spus că trebuie să fie exact cu hotărârea 

de Consiliu, proiectul efectiv, în urma verificărilor și determinării valorii exacte de 
finanțare. Drept urmare, gândiți că ați venit astăzi pentru 500 de mii de euro pe care 

municipalitatea îi va atrage, nu pentru 67 de bani care era o diferență. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului local nr.396/27.10.2016 privind aprobarea cererii de finanțare 
pentru obiectivul de investiții ”Lucrări de intervenții pentru creșterea 

performanței energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, 
Ansamblul 3” și a cheltuielilor aferente implementării proiectului, modificată 

prin Hotărârea Consiliului Local nr.402/09.11.2016, modificată prin Hotărârea 
Consiliului Local nr.216/21.06.2017 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Este vorba despre o 

modificare la art.4 și art.5.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun 
la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
Domnul primar Barbu Nicolae: Și eu vă mulțumesc pentru votul dvs.! Aș avea o 

întrebare și până la urmă cetățenii trebuie informați. Tot observă că aceste ansambluri 

scoase pentru finanțare europeană, tot trenează de prin luna, februarie, martie, tot 
primim clarificări. Cred că zilele trecute am văzut, am primit și ansamblul Policlinică 

care a intrat la finanțare. S-au îndeplinit toate cerințele. Cred că urmează aceeași 
procedură să verificăm sumele exacte și în momentul în care toate trei vor fi gata, am 

speranța că vom face publicitatea lor și semnarea contractului la Primăria municipiului 
Giurgiu. Cred că discutăm de zile, cel mult săptămâni, până vom semna aceste contracte 

de finanțare și vom derula procedura de licitație și de efectuare a lucrărilor.  
Am spus lucrul acesta pentru cetățeni pentru că tot primim pe facebook și pe toate 

canalele mass-media, când începem? Când începem? Vom începe exact când vom 
semna contractul de finanțare și lucrul acesta nu mai durează foarte mult. E bine că am 

trecut de toate etapele intermediare, este finanțabil. Mai avem de clarificat, pentru două 
le-am clarificat. Policlinica, or să vină și aici clarificări și efectiv, zicem noi, că în 

maxim o lună, ar trebui să semnăm contractul. Vă mulțumesc! 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Declar închisă ședința de 

astăzi! Vă mulțumesc! O zi frumoasă! 
 

Şedinţa se încheie la ora 1109. 

 
 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

    Săndulescu Petronela Marinela               SECRETAR, 

           
                                               Roşu Petre                ÎNTOCMIT, 

                                  
                  Stanciu Violeta 

 
 

 


